

CHAT FOOD



Synopsis

The story illustrates how a cat and a human rebuild their friendship and grow as a human (cat) being. Jin, a stray cat who was abandoned after a fire, and Aki, who regrets not being able to save him. They happen to meet again at a zoo, and this time they can speak the same language! "CHAT FOOD", a secretly developed food enabled animals to speak human language. Jin slowly opens up as he communicates with Aki, the zoo animals, and the zookeeper, Mugi. However, their every life is threatened by Jonathan, the zoo owner who plans to create military animal force using CHAT FOOD, manipulating the animals. Jin and Aki team up with their animal friends to stop Jonathan's evil plans.

Comment

This story portrays humans and animals interacting and communicating with each other using the same language, which is impossible in the real world. However, just because we can understand each other's words, it doesn't necessarily mean we can convey our hearts. The show emphasizes the importance of Expressing our hearts with sincere action, and we hope that children around the world will learn how to tell their hearts to other people or animals. We believe this anime will help children to grow up their maturity.

StudioGOONEYS, Inc.



We are a CGI studio that creates unique and unforgettable works. Our mission is to deliver the wonderful Japanese content to the world with the power of CGI. We specialize in

CGI and express through the animation, games, movies and promotional videos. Also, we support the creative, such as logo designs both 2D and 3D.

Company Contact

2-29-12 Honcho, Nakano-ku, Tokyo, Japan
<https://gooneys.co.jp/en/>
mifa@gooneys.co.jp

Credit



Original: Kazuyuki ISHIHARA Script: Takahiro NAGANO
Character Design: Gurihiru Concept Art: Kazuhiro OYA
Cooperation: Makoto MIZUSAWA, Kei YASHIRO

CHAT FOOD



Synopsis

Il s'agit de l'histoire de Jin, un chat errant abandonné par les humains après un incendie, qui a fermé son cœur, et de Aki, son ancien propriétaire qui regrette de ne pas avoir été en mesure de le sauver.

Ils se retrouvent un jour dans un zoo où une nourriture appelée "CHAT FOOD" a été développée par Aki, permettant ainsi aux humains et aux animaux de communiquer. Jin commence peu à peu à s'ouvrir en communiquant avec Aki, les animaux du zoo et le gardien, Mugi. Cependant, leur vie paisible est menacée par Jonathan, le propriétaire du zoo et ami de longue date de Aki, qui projette d'utiliser le CHAT FOOD pour manipuler les animaux et en faire des armes. Jin et Aki s'allient aux animaux pour contrer les plans maléfiques de Jonathan.

Commentaire

L'histoire décrit des scènes des interactions et des communications entre les humains et les animaux en tant qu'égaux, ce qui est impossible dans le monde réel. Cependant, comprendre la langue de l'autre ne signifie pas nécessairement que l'on peut communiquer efficacement.

Ce film souligne l'importance de passer de la pensée à l'action, et nous espérons que les enfants du monde entier apprendront à communiquer avec les autres, qu'il s'agisse d'humains ou d'animaux. Cela les aidera à devenir des adultes bien équilibrés.

Studio GOONEYS, INC.



Le Japon est connu pour sa grande variété de contenus renommés à l'échelle internationale. Nous sommes une société de production CGI qui crée des œuvres uniques et inoubliables qui ne peuvent être produites qu'au Japon.

Notre mission est de créer et de partager avec le monde entier des contenus japonais exceptionnels en images de synthèse. Nous sommes spécialisés dans un large éventail de contenus de divertissement, y compris l'animation, les jeux, les films, les vidéos promotionnelles et la conception de logos.

Contact

2-29-12 Honcho, Nakano-ku, Tokyo, Japan
<https://gooneys.co.jp/en/>
mifa@gooneys.co.jp

Crédit



Original : Kazuyuki ISHIHARA Scénario : Takahiro NAGANO
Character Design : Gurihiru Concept artistique : Kazuhiro OYA
Coopération : Makoto MIZUSAWA, Kei YASHIRO